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  شهرداری ها در این روزها سخت مشغول 
برنامه ریــزی در حوزه هــای خدماتــی، 
حمل ونقل، ترافیک و زیباســازی هستند 
تا مهــر ماهی با طــراوت را برای شــهر و 
شهروندان رقم بزنند.هر ســاله با آغاز ماه 
مهر و با توجه به آغاز فعالیت مدارس، برای 
کنترل کاهش ترافیک شهر اصفهان ستاد 
مهر تشکیل می شــود و فعالیت خود را در 
مناطق پانزده گانه شهر با شعار »تمام شهر 
مدرسه اســت« آغاز می کند تا راهکاری 
برای آرامش شــهر در ماه مهر باشد.ستاد 
مهر شــهرداری اصفهان تلاش می کند با 
ارتقای فرهنــگ ترافیک، بهینه ســازی، 
ساماندهی، مدیریت و نظارت بر ترافیک، 
افزایش کیفیت و ارتقای ظرفیت جابه جایی 
سیســتم حمل ونقل عمومی، مدیریت و 
 ،BRT نظارت ویژه بر مسیر و ایستگاه های
امنیت عبور دانش آموزان و دانشجویان را در 
روزهای نخستین آغاز سال تحصیلی تأمین 
کند.آئین آغاز به کار ستاد مهر شهر اصفهان 
و رونمایی از تجهیزات جدید ترافیکی در 
قالب ســی ونهمین ویژه برنامه »به احترام 

مردم اصفهان« برگزار شد.
افزایش تعــداد اتوبوس های 

درون شهری 
معــاون حمل ونقل و  ترافیک شــهرداری 
اصفهــان در این مراســم گفــت: تعداد 
اتوبوس هــای درون شــهری اصفهــان 
همزمان با بازگشــایی مدارس و آغاز سال 
تحصیلی جدید به ۹۰۸ دستگاه می رسد.

حســین حق شــناس در آیین آغاز ستاد 
مهر شــهر اصفهان اظهار کرد: شهرداری 
در آستانه ســال تحصیلی نسبت به خرید 
۲۱ دســتگاه موتورســیکلت برای پلیس 
راهور و راه اندازی ایســتگاه های دوچرخه 
نسل چهار، مجهز به قفل هوشمند که روند 
ثبت نام آن ها نیز به صورت هوشمند انجام 
می شــود، اقدام کرده اســت.وی افزود: از 
دیگر اقدامات، نصــب گیره های دوچرخه 
برای ۳۰۰ مدرسه، ایستگاه مترو و اتوبوس 
و بازســازی دوچرخه های قدیمی اســت 
که تعدادی از آن ها به سیســتم هوشمند 
دوچرخه اضافه شده و تعدادی نیز در اختیار 

دانش آموزان مقطع متوســطه پسرانه در 
مناطق کم برخــوردار قرار می گیرد.معاون 
حمل ونقل و  ترافیک شــهرداری اصفهان 
خاطرنشان کرد: شهرداری همچنین ۱۰ 
اســکوتر برقی در اختیار پلیس راهور قرار 
داده تا بتواند برای اعــزام نیروهای پلیس 
به مراکز پرترافیک شــهر از این اسکوترها 
بهره مند شود.وی اضافه کرد: تجهیز سالن 
مانیتورینگ پلیس راهور و بازســازی ۸۸ 
دستگاه اتوبوس شــهری برای مهرماه که 
تعداد کل اتوبوس های نــاوگان را به تعداد 
۹۰۸ دستگاه می رســاند، از دیگر اقدامات 

مذکور است.
مجموعه اقدامات انجام شده، 

راهگشا در حوزه ترافیک 
علی عبداللهی مدیرعامل سازمان مدیریت 
حمل ونقل بار شهرداری اصفهان نیز در این 
مراســم تصریح کرد: امیدواریم مجموعه 
اقدامات انجام شــده، راهگشــا در حوزه 
ترافیک باشد تا پیشرفت های بهتری داشته 

باشیم.
وی در ســی ونهمین برنامه »بــه احترام 
مردم اصفهان« و آئین آغاز فعالیت ســتاد 
مهر شــهر اصفهان و رونمایی از تجهیزات 
جدید ترافیکی اظهار کرد: سال گذشته و 
سال جاری سازمان مدیریت حمل ونقل بار 
شهرداری اصفهان سازمان نمونه کشوری 
شده است.وی اشــاره به اجرای پروژه های 
مختلف متعدد افزود: احداث بارانداز حاشیه 
معابــر، احداث ســالن مانیتورینگ مراکز 

معاینه فنی خودرو، راه اندازی خطوط جدید 
معاینه فنی خودرو و راه اندازی اولین ناوگان 
ثبت تخلف خودروهای باری در سطح کشور 

از جمله این پروژه ها است.
کمتر شاهد سرعت های بی مهابا 

و غیر مجاز خواهیم بود
ســرهنگ اصغر زارع رئیس پلیس راهور 
استان اصفهان در این مراسم  به روزرسانی 
و افزایش تعــداد دوربین های ثبت تخلف 
و نظــارت تصویری را کار بزرگی دانســت 
و یادآور شــد: بــا این اقدام کمتر شــاهد 
سرعت های بی مهابا و غیر مجاز خواهیم بود، 
زیرا در مرکز مانیتورینگ به صورت روزانه 
مدیریت سرعت انجام و با متخلفان برخورد 
می شود.وی ادامه داد: نصب نیوجرسی در 
بزرگراه ها کار بزرگی است که تحقق یافت 
و آن میزان که مهندسی ترافیک تأثیرگذار 
است، هیچ کدام از مؤلفه های ترافیکی آن 

تأثیر را ندارد.
وی اظهــار کرد: شــهر اصفهــان دارای 
چالش هــای ترافیکی همچــون ترافیک 
زمانی و مکانی و اصناف ترافیک زا اســت، 
در این راستا تخلفاتی همچون توقف دوبل، 
مسدود کردن راستگرد تقاطع ها از جمله 
معضلات شهرهای بزرگ است.وی با تقدیر 
از شهرداری اصفهان که در یک سال گذشته 
اقدامات خوب، زیربنایی و ماندگاری را در 
این حوزه انجام داده است، گفت: از جمله 
آن می توان به احداث مرکز کنترل ترافیک 
راهور اشاره کرد.رئیس پلیس راهور استان 

اصفهان با اشاره به فعالیت سامانه هوشمند 
ثبت تخلفات که بسیار راهگشا است، گفت: 
احداث ســه ایســتگاه برای پلیس راهور، 
تحویل ۲۱ دستگاه موتورسیکلت به ناوگان 
راهور، تجهیز ۲۵ نقطه به سایه بان از دیگر 
اقدامات خوبــی بوده که شــهرداری اجرا 
کرده است.زارع ادامه داد: با هوشمند شدن 
نظارت ها، حضــور پلیــس در همه نقاط 
ضرورت ندارد، البته در ۷ نقطه شــهر که 
جزو تقاطع های مهم شهر است، نیروهای 
ما همیشــه حضور دارند.وی با بیان اینکه 
کنترل ها در حوزه ناوگان بار هوشمند شده 
است، افزود: اگر ناوگان باری کنترل نشود، 
می تواند به زیر ساخت های شهری صدمه 

بزند.
تعامل ویژه میــان آموزش و 

پرورش و شهرداری
امینه طباطبایی سرپرست اداره انجمن اولیا 
و مربیان اداره کل آموزش و پرورش استان 
اصفهان نیز بیان اینکــه تعامل ویژه میان 
آموزش و پرورش و شــهرداری وجود دارد 
گفت: اصفهان تنها استانی است که بحران 
در حــوزه حمل ونقل و ســرویس مدارس 
در آن وجود ندارد، زیــرا در حوزه ناوگان 
حمل ونقل دانش آموزی خوب کار شــده 
است.وی افزود: ما پل ارتباطی میان اداره 
آموزش و پــرورش و خانواده ها هســتیم، 
تصریح کرد: اداره انجمن اولیا و مربیان اداره 
کل آموزش و پرورش استان اصفهان اهتمام 
ویژه ای برای ارتقای فرهنگ شــهروندی 

دارد که به واسطه آن بسیاری از دغدغه ها 
برطرف و نظم دهی ایجاد می شود.وی اظهار 
کرد: ۳۸۰ هزار دانش آموز در شهر اصفهان 
آغاز سال تحصیلی را پیش رو دارند که این 
تحول و پروژه بزرگی است، در این راستا از 
برنامه ریزی های شــهرداری در ستاد مهر 

قدردانی می کنم.
دوچرخه به صــورت امانی در 
اختیار دانش آمــوزان قرار 

می گیرد
گفتنی اســت : از جمله اقدامات مدیریتی 
و ترافیــک در ســتاد مهر، اجــرای طرح 
شناورسازی ساعات کار ادارات در راستای 
کاهش ترافیک کــه در مرحله تصویب در 
شورای ترافیک اســتان است، هماهنگی 
با آموزش و پرورش و تفاوت ســاعات آغاز 
مقاطع تحصیلی، مدیریت و هوشمندسازی 
سرویس مدارس از طریق سامانه سفیر مهر، 
شناسایی مدارس ترافیک زا و گلوگاه های 
ترافیک، کمپین نظم بخشی و روان سازی 
ترافیک با همکاری انجمن اولیا و مربیان، 
سرویس مدارس، دانش آموزان و شهرداری 
اصفهــان با ارائــه آموزش هــای فرهنگ 
شــهروندی و مدیریــت پارک ســرویس 

مدارس با استفاده از حیاط مدارس است.
بازدیــد میدانــی از وضعیــت خطــوط 
اتوبوس مترو و تاکســی، پایــش ترافیک 
از مرکــز کنتــرل ترافیــک و اعمــال 
جریمــه متخلفان، راه اندازی ۱۲ گشــت 
ســیار، برنامه ریزی برای اتمــام عملیات 
عمرانــی و جمــع آوری کارگاه هــای 
 عمرانــی از دیگــر اقدامــات ســتاد مهر

 است.
طــرح تعمیــر رایــگان دوچرخــه برای 
دانش آموزان در ۴ ایستگاه در سطح شهر از 
دیگر اقدامات ستاد مهر بوده است، از سوی 
دیگر در مناطق کم برخوردار نیز دوچرخه 
به صــورت امانی در اختیــار دانش آموزان 
قرار می گیرد.برای آماده ســازی شهر نیز 
تجهیز ۸۰ چراغ راهنمایی به برق اضطراری، 
شست وشو، نظافت و هرس درختان اطراف 
مدارس به کمک خدمت شــهری، نصب 
۲۰۶ سرپناه ایستگاه اتوبوس، ایمن سازی 
و اجرای طرح های ترافیکی در ۳۳۲ مدرسه 
و زیباسازی و فضا ســازی شهر انجام شده 

است.

آیا دارچین به درمان دندان 
درد کمکی می کند؟
پریسا جمدی / گروه ترجمه 
news@ naslefarda.net 

طبق نتایــج حاصــل از تحقیقــات برخی از 
ترکیبات موجــود در دارچین خــواص آنتی 

اکسیدانی، ضد التهابی و ضد میکروبی دارند.
شــاید به همین خاطر برخی از مردم در طول 
تاریخ از این ادویه مفید برای کاهش درد دندان 

و دیگر بیماری ها استفاده می کردند.
در این مقاله به بررســی و صحت و سقم تاثیر 
دارچین برای درمان لثه ها، ســلامت دهان و 

بهداشت دهان و دندان پرداخته ایم.
چگونگی مبارزه دارچین با عفونت ها

دارچین به دلیل دارا بودن خواص ضدمیکروبی 
با پاتوژن هایی مانند باکتری ها و قارچ ها مبارزه 

می کند.
همانطور که می دانید اکثر عفونت های دهان 
توسط باکتری ها و قارچ ها ایجاد می شوند، در 
نتیجه دارچین به عنوان یک درمان احتمالی 
برای بیماری هــای دندان مورد بررســی قرار 

گرفته است.
ترکیبات مفید اصلی در دارچین به شــرح زیر 

است:
  سینامالدئید

  اسید سینامیک
  سینامیل استات

  سینامیل الکل
  کومارین

  اوژنول
  لینالول

  فنل
  بتاکاریوفیلن

تاثیرات ضدباکتریایی
اینطور که به نظر می رســد یکی از قوی ترین 
ترکیبات دارچین ســینامالدئید است. بعلاوه، 
این ادویه سرشــار از ترکیبات گیاهی ســالم 

دیگری از جمله پلی فنول می باشد.
ترکیبــات ذکر شــده به دیواره های ســلولی 
آسیب رسانده و با جلوگیری از تقسیم سلولی 
با باکتری ها مبارزه می کنند و درنهایت به مهار 

کردن رشد باکتری ها کمک می کنند.
طبق نتایج حاصــل از مطالعات متعدد، روغن 
پوســت دارچین بــه از بین بــردن باکتری 
استرپتوکوک موتانس )یکی از شایع ترین علل 
حفره ها، پوســیدگی دندان و فرسایش مینای 
دندان( در کودکانی که حفره های دندانی دارند 

کمک می کند.
تاثیرات ضدقارچی

برخی ترکیبات موجــود در دارچین، به ویژه 
سینامالدئید، عملکرد ضدمیکروبی دارند که 
با باکتری ها و قارچ ها مبارزه می کنند. اما برای 
اثبات فرضیه مزایا دارچین برای ارتقای سلامت 
دهان و دندان در انســان ها نیــاز به تحقیقات 

بیشتری است.
دارچین تاثیری بر درمان دندان درد دارد؟

دارچین به دلیل دارا بودن خاصیت ضدالتهابی 
درد را تســکین می دهد، و به دلیــل دارا بودم 
خواص ضدمیکروبی از بروز عفونت زمینه ای و 

ایجاد درد جلوگیری می کند.
دارچین به کاهش التهــاب لثه کمکی 

می کند؟
طبق نتایج حاصل از مطالعات انجام شده در لوله 
آزمایش، روغن دارچیــن با گونه های مختلف 
باکتری که منجر به التهاب لثه می شوند، مبارزه 

می کند.
چگونه برای بهبود لثــه و دندان باید از 

دارچین استفاده کرد؟
در طب ســنتی اینگونه از دارچین اســتفاده 
می کنند که مســتقیما آن را روی ناحیه مورد 
نظر در دهان می مالند. اما برخی چوب دارچین 
را جوشانده و با آب آن دهانشان را می شویند، 
یا دارچین را با عسل مخلوط کرده و روی محل 

مورد نظر در دهان قرار می دهند. 
البته برای اثبات اثربخشی دارچین برای کاهش 
درد لثه و دندان نیاز به تحقیقات بیشتری است. 
علاوه بر این، در اکثر تحقیقات برروی دارچین 
برای دندان درد و عفونت های دهان، از عصاره 
دارچین، روغن های ضروری یا ترکیبات مجزای 

جدا شده از دارچین استفاده شده است.
عوارض جانبی احتمالی

در صورت کلی دارچین برای انســان بی خطر 
است و آسیبی به سلول های دهانی نمی رساند.

اما ممکن است برای برخی افراد خاص یا کسانی 
که به طور مســتقیم از دارچین بر روی دهان 
استفاده می کنند خطراتی به همراه داشته باشد.
برخی از محققان براین باورند که استفاده زیاد 
از عصــاره دارچین باعث تغییــر رنگ مینای 
دندان- لایه بیرونی دندان- و تغییر رنگ لایه 
بیرونی دندان شود. به علاوه، ممکن است بعضی 
افراد نسبت به طعم دارچین و دارچین حساس 
بوده و حتی به ترکیبات دارچین آلرژی داشته 
 باشند و باعث تورم و التهاب دهان و لب هایشان 

شود.
برخی از علائم و نشــانه های حساســیت به 

دارچین در دهان و گلو عبارتند از:
  تورم

  سوزش
  درد

  تحریک پوست
Source: https://www.healthline. :منبــع
com/nutrition/cinnamon-for-gums?utm_

source=ReadNext#side-effects
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به بهانه سی و چهارمین سال انتشار 
روزنامه؛

همچنان فردا  از آن ماست
یلدا توکلی / گروه جامعه

   tavakoli.yalda11@gmail.com

نسل فردا سی و سومین سال تاسیسش را پشت 
سر گذاشت و امروز وارد سی و چهارمین سال از 
اولین روز انتشارش شده اســت، در واقع امروز 
یک روز مهم در تقویم نســل فردایی ها ست  تا 
فراموش نکنند، هفته نامه ای که شروع فعالیتش 
از یک اتاق کوچک در بالای یک فرش فروشی 
آغاز شــد ، با همت و تلاش کارکنان و مدیریت 
درست و به جای دکتر رضا محزونیه امروز تبدیل 

به یک موسسه مطبوعاتی گردیده است .
نسل فردایی که در طی ســالهای گذشته بعد 
از هفته نامه بــودن تبدیل به روزنامه شــد و با 
تلاش بســیار به اولین روزنامه سراسری استان 
اصفهان تبدیل گردید و بعد از سراسری شدن 
پله های رشد و ترقی را آنچنان طی کرد که اکنون 
تنها یک روزنامه نیســت بلکه به یک موسسه 
مطبوعاتی تبدیل شده که شامل روزنامه نسل 
فردا، روزنامــه اخبار اصفهان ، ســایت خبری 
ســپاهان خبر ، ســایت خبری زندگی سالم ، 
ســایت خبری اخبار اصفهان و چندین کانال 
خبری است و همچنان در تلاش است تا بتواند از 
دیروزش موفق تر باشد. امروز روزنامه نسل فردا 
به عنوان یک روزنامه ملی وقتی به پشت سر نگاه 
می کند خوشحال اســت چرا که تمام تلاشش 
را به کار بســت تا با وجود سختی ها، تحریم ها 
، بی مهری ها  و کارشــکنی ها  با رعایت مشی 
اعتدال و انتشــار بی طرفانه اخبار در حوزه های 
مختلف مورد وثوق و اطمینان قــرار بگیرد و با 
اقبال عمومی مواجه شود تا هم مخاطبان عمومی 
داشته باشــد و هم متخصصان و صاحب نظران 
و حتی مدیــران بخش های مختلــف دولتی و 
خصوصی را به ســمت خود جلب کند. روزنامه 
نسل فردا طی سال های گذشته با اتخاذ رویکرد 
فراجناحی و توجه ویژه به منافع عمومی کشور، 
توانسته است در ســپهر رسانه ای امروز، خوش 
درخشــیده و ضمن پیوســتگی و مداومت در 
انتشار، در صیانت و پاسداری از مصالح مردم به 
نحو شایسته ای نقش آفرینی کند و با بهره گیری 
از دانش و توان همکاران، در اســتفاده از فضای 
نوین اطلاع رسانی نیز ســرآمد باشید.با سی و 
چهار ساله شدن روزنامه نسل فردا فعالیت من 
نیز در این روزنامه وارد ســال بیست و سوم می 
شود و از همین رو برای مدیریت با کفایت روزنامه 
نســل فردا و همه همکارانم در این روز مبارک 
توفیق روزافزون و تداوم حضور ارزشمندتان در 
عرصه اطلاع رسانی و آگاهی بخشی به مردم را از 

درگاه ایزد منان  خواستارم. 

یادداشت

   17 ربیع الاول سالروز 
ولادت پیامبر مهربانی ها:

 ستاره ای بدرخشید 
و ماه مجلس شد

۱۷ ربیــع الاول ولادت بالاتریــن و پاکتریــن 
سرشتی اســت که ختم تمام فضائل و مهربانی 
عالم امکان شــده و مایه مباهات بشــر در عالم 

هستی به شمار می رود.
هفدهــم ربیــع الاول ســالروز ولادت یگانــه 
خوبی های بی انتهای عالم هستی است ، همانی 
که با حضورش صلح و دوستی را بر عالم شرک و 
کفر تاباند و بر دل های زنگ زده و پریشان نوری 

بی انتها تاباند.
هفدهم ربیع الاول روزی است که در آن زمین و 
آسمان از ولادت رسول اکرم )ص( بر خود بالید و 
فخر زمین و آسمان ، حبل المتین و آرامش دل 
های بشریت و بهانه خلقت عالم امکان شد. وجود 
مبارک مولود ربیع الاول اشــرف انبیا و اشرف 
مخلوقات و چون نگین درخشانی بر تارک عالم 
وجود نور افشــانی می کند و با اخلاقی نیکو که 
قرآن از آن تعبیر به خلــق عظیم دارد آن چنان 
ســایه مهر و محبتش را بر سر همگان گسترده 
که نه تنها یارانش که دشمنان نیز در برابر لطف و 

رحمت او شرمگین و سرافکنده شدند.
پیامبر خوبی ها آنگاه که پا به جهان هستی نهاد، 
کنگره های طاق کسری سقوط کرد و آتش در 
آتشکده فارس پس از هزار سال خاموش شد تا 

پایان ظلم و ستم و خاموشی در دنیا باشد.
محمد مصطفی )ص( در این روز آمد تا انسانها و 
جهانیان را به سوی معنویت و یکتا پرستی دعوت 
و از شرک و جهل رهایی بخشد و خداوند متعال 
در وصف آن حضرت می فرماینــد: »لوَْلاکَ لمََا 
خَلقَْتُ الْفْلاکَ« - )براستی اگر تو نبودی دنیا و 

افلاکیان را نمی آفریدیم(.

خبرروز

رشد۱۷درصدیکشفسرقت قتلهمزمانپدروپسرترویجفرهنگخیرواحساندرجامعهاسلامی
نسل فردا: از ابتدای سال جاری تا کنون ۱۹ درصد وقوع سرقت در کشور کاهش داشته 
است.سردار محمد قنبری اظهار داشــت: از مجموع جرایم به وقوع پیوسته از اول سال 
تاکنون ۴۷ درصد از آن توسط کارآگاهان کشف شده که نسبت به مدت مشابه سال قبل 
بیش از ۱۷ درصد  رشد را نشان می دهد. رئیس پلیس آگاهی فراجا با بیان اینکه با تلاش 
شبانه روزی کارآگاهان از اول سال تاکنون ۱۴۵ هزار سارق و تعداد بیش از ۹ هزار مالخر 
دستگیر شده اند، گفت: بیش از ۵۵ درصد از مجموع سرقت های واقعه در کشور مربوط 
به سرقت های خرد و ۳۸ درصد آن نیز مربوط به سرقت های مهمه و ۵ درصد نیز جرایم 

جنایی و جعل و کلاهبرداری می باشد.

نسل فردا: ترویج فرهنگ و سنت حسنه انفاق، نیکوکاری، خیر و احسان در جامعه اسلامی در 
راستای کمک به تحصیل علم آموزی نوجوانان و جوانان، فراهم سازی فرصت حضور و مشارکت 
آحاد مردم در موضوع کمک به انفاق و نیکوکاری برای تحصیل دانش آموزان و افزایش همبستگی 
و انسجام اجتماعی عمومی در جامعه و اجرایی کردن نیت نیکوکاران در موضوع تحصیل نیازمندان 
و تأمین بخشی از نیازهای دانش آموزان در آستانه ورود به سال تحصیلی با مشارکت آحاد مردم 
جامعه از جمله اهداف برگزاری جشن نیکوکاری است. سیدابوالفضل پرپنچی مدیرکل کمیته امداد 
استان تهران با اشاره به برگزاری جشن عاطفه ها، از خیران و نیکوکاران خواست تا مانند سنوات 
گذشته در تهیه لوازم التحریر ۲۲ هزار دانش آموز نیازمند تهرانی با امداد همکاری و مشارکت کنند.

نسل فردا: به دنبال وقوع یک فقره تیراندازی منجر به قتل دو نفر در یکی از روستاهای اطراف 
شهرستان بوکان به دلیل اختلافات شخصی و متواری شدن قاتل، با توجه به شناسایی متهم، 
رسیدگی به موضوع در دستور کار ویژه کارآگاهان پلیس قرار دارد.گفتنی است پدر و پسر 
اهل روستای اینگیجه در جاده مواصلاتی این روستا با شلیک کلت کمری به قتل رسیدند.
در این راستا سردار رحیم جهانبخش فرمانده انتظامی آذربایجان غربی برای دستگیری قاتل 
فراری در بوکان دستور ویژه صادر و با تاکید بر اینکه مردم همواره باید آستانه صبر و تحمل 
خود را بالا ببرند، بیان کرد: پلیس به طور مستمر برای برقراری نظم و امنیت شهروندان و 

برخورد با مجرمان و هنجارشکنان از هیچ گونه تلاشی فرو گذار نخواهد کرد.

خبر ویژه

معاون فرهنگي و اجتماعي پلیس استان یزد گفت: سرمایه اجتماعي  زهره امامی / گروه  جامعه 
news@ naslefarda.net 

 
پلیس با مشارکت مردم و همکاري رسانه ها ارتقا پیدا مي کند که در 
این خصوص رسانه ها تسریع بخش ارتباط مردم با پلیس هستند. 
سرهنگ »مجید نعیم یاوري« در دیدار با »سیدمحمدجواد عرفان فر« از فعالان رسانه اي استان یزد اظهارکرد: 

از همکاري خوب و نگاه مثبت شما به مجموعه انتظامي استان یزد قدرداني مي کنم. 
وي گفت: سرمایه اجتماعي پلیس با مشارکت مردم و همکاري رسانه ها ارتقا پیدا مي کند که در این خصوص 
رسانه ها تسریع بخش ارتباط مردم با پلیس هســتند. معاون فرهنگي و اجتماعي پلیس استان یزد ضمن 
تاکید بر لزوم افزایش ارتباط مردم و کلانتري ها خاطرنشان کرد: کلانتري ها جلسات امنیت محله محور را 
با حضور اهالي محلات برگزار مي کنند که این موضوع باعث ارتقاي سطح امنیت پایدار در شهر خواهد شد. 
نعیم یاوري ضمن اشاره به آمادگي پلیس براي حضور در برنامه هاي فرهنگي در سطح شهر گفت: در هفته 
انتظامي نیز برنامه هاي ویژه اي را در نقاط مختلف خواهیم داشــت که از ظرفیت رسانه ها براي انعکاس 

خدمات ارائه شده به مردم استفاده خواهیم کرد. 
همچنین در این دیدار »عرفان فر« از پیشکسوتان رسانه اي استان یزد ضمن تشکر از همکاري رسانه اي 
خوب معاون فرهنگي و اجتماعي پلیس استان یزد با اصحاب رسانه گفت: پلیس یزد براي اصحاب رسانه، 

بستر فعالیت را آماده کرده و رسانه ها نیز کمک کار پلیس هستند.

معاون فرهنگي و اجتماعي پلیس استان یزد 
رسانه ها تسریع بخش ارتباط مردم با پلیس هستند

پارلمانی

دریا وفایی / گروه  جامعه 
news@ naslefarda.net 

حســینعلی حاجی دلیگانی نماینده شاهین 
شهر برخوار و میمه درمجلس شورای اسلامی 
طی گفتگو با نسل فردا اعلام کرد: بررسی های 
اخیرا در مورد علت آلودگی هوا در شهر اصفهان 

و برخی از شهرستان ها، نشان می دهد که آلایندگی های هوا بیشتر از اینکه ناشی از واحدهای کارخانه ای و کارگاهی 
صنعتی باشد ناشی از خودروهای سواری و وسایل نقلیه است.

 نایب رئیس کمیسیون اصل نود مجلس تصریح کرد: به عبارتی این تحقیقات نشان می دهد که آلودگی شهر اصفهان 
بیشتر به دلیل تولید آلایندگی با منشاء خودروها است نه کارخانه ها و واحدهای صنعتی.

حاجی دلیگانی درباره صدور مجوز راه اندازی واحدهای صنعتی در محدوده اصفهان نیز بیان داشت: صدور مجوز 
برای تاسیس کارخانه به معنای اینکه در شعاع پنجاه کیلومتری از شهر باشد غیر قانونی است و به هیچ واحدی در این 
محدوده نمی توانند مجوز بدهند مگر اینکه از دولت اجازه گرفته باشد که البته همان هم کار سختی است و معمولا 
انجام نمی شود. وی در این باره توضیح داد: این کارخانه هایی که الان در محدوده شهرها وجود دارد نیز مربوط به 
سال های خیلی قبل است وگرنه از سال ۱۳۵۸ ممنوعیت ایجاد واحدهای صنعتی در شعاع پنجاه کیلومتری شهرها 
مصوب شده است. الان شهرک های صنعتی که داریم نیز خارج از شعاع پنجاه کیلومتری است یا شهرک هایی مثل 
مورچه خورت و کمشچه تقریبا روی مرز۴۰ و  ۴۵ کیلومتری شهر اصفهان واقع شده اند که دولت به آن ها مجوز داده 
است. نماینده شاهین شهر ادامه داد: منتهی از سال ۵۸ که اعلام شد مجوز ساخت کارگاه و کارخانه صنعتی ندهند، 
دیگر این کار انجام نشده مگر موارد خاصی که در هیئت دولت تصویب شده و مجوز صادر شده  باشد مثل تاسیس 
نیروگاه تولید برق شهید منتظری.  وی اضافه کرد: ولی بعد از آن طی این سال ها هیچ واحد فولادی ایجاد نشده است، 
چون عمدتا هم در این سمت آب نیست ضمن اینکه صنایعی هم که دراین سمت مستقر شده اند آب بر نیستند. نایب 
رئیس کمیسیون اصل نود مجلس دوازدهم خاطرنشان کرد: اینکه بعضا می گویند هنوز مجوزهایی برای راه اندازی 
کارگاههای صنعتی داده می شود و عده ای هم از صدور این مجوزها منفعتی به جیب می زنند را بنده اطلاعی ندارم 
و اگر مصداقی وجود دارد اعلام کنند تا پیگیری کنیم. حاجی دلیگانی گفت: یعنی از شمال شرقی تا شمال غربی که 
ما هستیم چنین چیزی نمی بینیم. با این حال اگرموردی را متوجه شویم حتما در دستور کار بررسی قرار می دهیم.

نماینده شاهین شهر در مجلس شورای اسلامی:
خودروها بیشترین دلیل آلودگی هوا در اصفهان هستند نه کارخانه ها

همچنان فردا  از آن ماست


